
Innkalling til årsmøte i Enebakk Nei til EU 

Tirsdag 22. februar 2022 

Sted: Formannskapssalen, Enebakk kommune 
Kl: 18.00 
 
Saksliste 

Sak 1 Åpning  
Sak 2 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Sak 3 Valg av møteleder 
Sak 4 Valg av referent 
Sak 5 Valg av to til å skrive under protokollen  
Sak 6 Årsberetning – se lenger ned på siden. 
Sak 7 Regnskap – eget dokument 
Sak 8 Innkomne saker 
Sak 9 Valg 
Enebakk NTEU har ingen valgkomité. 
Årsmøtet foretar valg på selvstendig grunnlag. 
 
Forslag til saker som ønskes tatt opp på årsmøtet 
Sendes til hksolberg@gmail.com  

 

Årsmelding 2019-2022 

Årsmøtet i 2019 ble holdt i Enebakk Produkters lokaler på Gjølstad 5.desember 2019.  

Som vi alle vet, ble det norske samfunnet stengt helt ned 12.mars 2020. Corona! 

Det gjorde det vanskelig med møtevirksomhet/stands osv.,så da var undertegnede glad for vara-

posisjonen i Akershus NtEU som 2.vara (valgt på årsmøtet i AntEU i 2019 og gjenvalgt i 2020), noe 

som gjorde det mulig å delta på styremøter i Akershus digitalt på Teams.    

Hyppigste temaer: Jernbanepakke 4 og Energipakke 3 (Norges famøse tilknytning til ACER).                                

EØS er generelt mer «i vinden» - endelig!  EØS hadde altfor lenge vært tre bokstaver du ikke kunne 

diskutere, - kun godta uten spørsmål som den aller viktigste handelsavtalen for Norge. 

6. og 7. november 2020 ble det holdt landsmøte i regi av Akershus Nei til EU på Anker hotell i Oslo.  

Undertegnede var med som vara. Det ble bestemt at vi skulle ha en sentral ringeaksjon for å verve og 

re-verve medlemmer. Prøve å få fram de skadelige virkningene EØS har på samfunnet vårt. 

Landsmøtet gikk digitalt. 

Valgkampen i 2021 var også preget av Corona. Vi kunne ikke samle mye folk og heller ikke ha stands 

på vanlig måte.   Vi delte ut det valg-materiellet vi hadde (Ingjerd, Odd og Unni), men det dekket 

knapt Flateby og litt i Kirkebygda.  Det var beregnet for stands.  Dessverre ble det heller lite til Ytre 

Enebakk. Vi skal dele ut mer informasjon til våren, så da må vi prioritere Ytre.  Kanskje vi kan ha 

stands også da. 

 1.november 2021: ACER søksmålet kom opp for retten. Det var direkte sending fra rettssalen. Roy 

Pedersen redegjorde for søksmålet, og forsvarerne gjorde sin jobb bra, men tingretten dømte i vår 

disfavør.   

Styret som ble valgt på årsmøtet i 

2019 

Enebakk NTEU har ingen valgkomité. 

Leder  Unni Degrum 
Nestleder Kjell C. Hovde 
Sekretær Hans Kristian Solberg 
Kasserer  Hans Kristian Solberg 
Styremedlem Heidi Skaug  
Styremedlem  Ingjerd Bergskaug 
Styremedlem Geir Dal 
Styremedlem Mads Pettersen 
Styremedlem Leif Øystein Forfang 
 
Varamedlemmer i rekkefølge:  
Jon Gunnar Weng, Bjørn Anton Opsahl 
 
Revisor Kjell Dehli 
 
Årsmøtet vedtok at styret kan suppleres 

med representanter større politisk bredde. 

mailto:hksolberg@gmail.com


På Rådsmøtet, som fulgte rett etterpå, 6. og 7. november 2021, fysisk møte på Scandic hotell, Oslo, 

diskuterte vi ankesak (Unni måtte igjen rykke ut som vara)  Det som var sikkert var at vi måtte anke, 

og da trengte vi mere penger. Fylkene vil bidra endel, og, som dere vet, - en innsamlingsaksjon går på 

våre hjemmesider.  Folk som ikke vil være medlemmer, kan kanskje være interessert i å bidra til 

denne saken, nå som strøm-regningene har fått folks oppmerksomhet, og i alle fall noen vil vite hva 

som er grunnen til den kraftige økningen i pris! 

I 2021 viste det seg at selv om verve-aksjonen skaffet ca.500 medlemmer (150 nye), så er 

medlemstallet sunket til under 20.000 totalt øket. Vi har derfor en stående ordre fra sentralt om å 

bedre situasjonen! Pr.d. har vi 43 betalende medlemmer. Vår fb-side har imidlertid til 854 følgere! 

For Enebakk Nei til EU 

------------------------------------------- 

Unni Degrum/leder 


